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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:850 Finansieringen av Kvarkenfärjan 

Färjetrafiken mellan Umeå och Vasa knyter ihop Kvarkenregionen. Trafiken är 
i behov av en ny färja som just nu planeras att byggas. Projektet skulle 
samfinansieras av Finland och Sverige där bland annat Umeå och Vasa 
kommun är iblandade. Tyvärr har den svenska staten inte skjutit till några 
pengar vilket gör att Umeå kommun på egen hand måste hitta finansiering för 
projektet från svensk sida. Den svenska statens ointresse äventyrar således hela 
färjetrafikens framtid.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Kommer regeringen att medfinansiera byggandet av en ny Kvarkenfärja?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-23
Besvaras senast
2016-03-02 kl. 12.00


